
Antwoorden op de schriftelijke vragen van het lid Atsma van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 
aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen en de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport (ingezonden d.d. 7 april 2003, kenmerk 2020309900) 
 
 
1. Ja. 
 
2. Ik heb daarvan inmiddels kennis van genomen.  
 
3. De publieke omroep heeft laten weten niet te zullen participeren in een betaalzender voor 

sport. Ik acht dat een juiste stellingname. 
 
4. Verwezen wordt naar het antwoord op vraag 3. 
 
5. Sport is een belangrijk maatschappelijk fenomeen dat voor alle lagen van de bevolking 

toegankelijk moet zijn, zowel technisch als financieel. Daarvoor is ook de evenementenlijst 
opgesteld. De op de evenementenlijst geplaatste culturele en sportevenementen zijn van 
aanzienlijk belang voor de Nederlandse samenleving en dienen op een open net te worden 
uitgezonden. Die evenementen mogen derhalve niet exclusief achter een decoder worden 
uitgezonden. Elke zender zal daar rekening mee moeten houden. Mochten de initiatiefnemers 
van het Platform Sport en Media zich tot mij wenden, dan zal ik hen uiteraard wijzen op de 
evenementenlijst. 

 
Zoetermeer, 24 april 2003 
 
 
 
de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen, 
 
 
 
 
 
 
(mr. drs. C.H.J. van Leeuwen) 


